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I N T E R P E L A C J A 

ws. w ul. Wiosennej 

 

 Proszę o doprowadzenie ul. Wiosennej do znośnego stanu. W samym 2023 roku 

kilka razy poruszałam kwestię tej ulicy, wskazując na naprawę jej nawierzchni na całej 

szerokości, jednak władze miasta utrzymują stanowisko napraw doraźnych jej części, na 

której nie prowadzono budowy sieci kanalizacji sanitarnej oraz odtworzenie przez ZWiK 

zerwanej nawierzchni. 

 W nawierzchni nadal utwardzonej masą asfaltową pojawiają się ubytki, które w 

związku z moimi monitami były łatane w tym roku 2x. I obecnie znowu jest to do naprawy.  

A tym bardziej, że jest ona też pozrywana w związku z budową przyłączy do posesji. 

 Druga strona ulicy, po której prowadzono sieć, jest odtwarzana na raty. 4. i 5. maja 

br. wykorytowano ją i… pozostawiono taki stan na blisko 3 tygodnie, ustawiając pachołki, 

niekiedy w bramach posesji. A nadmienić należy, że ulica ta i tak jest wąska, więc minięcie 

się 2 aut było (i jest w zasadzie) szczególnie uciążliwe – jeden musiał zjeżdżać między 

pachołki na tę wykorytowaną część. 

 W ten poniedziałek, tj. 22.05, z samego rana zaczęto prace. Wysypano na 

wykorytowaną część kamienie. Troszkę równiej jest i łatwiej zjechać przy mijaniu. Ale odbyło 

się to tylko na około 1/5 długości ulicy. I dalej cisza. Uciążliwości jak były, tak są. Budowę 

kanalizacji rozpoczęto ok. rok temu, więc już tyle czasu mieszkańcy funkcjonują tu  

w szczególnie utrudnionych warunkach. 

 Pytanie zatem, ile czasu i w jaki sposób będzie trwało odtworzenie nawierzchni tej 

ulicy, dłuższe niż na ok. 2 tyg. zlikwidowanie ubytków w części z masą asfaltową? Patrząc 

na te prace, czyli do tej pory w maju coś działo się przez 3 dni, można być pełnym obaw czy 

trzeba czekać, aż się coś znowu zadzieje tygodnie, a może miesiące. Jednak gorsza od 

obaw jest fatalna sytuacja w tej ulicy dla jej użytkowników. 
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